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Covid „očkování“ je největší selhání lékařské vědy,
kterého jsme byli za našeho života svědky.

nespokojeny.cz/covid-ockovani-je-nejvetsi-chyba-lekarske-vedy-ktere-jsme-byli-za-naseho-zivota-svedky
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Pfizer by měl odškodnit

zraněné vakcínou. Je to

selhání lékařské vědy.

Nejhorší aspekt toho všeho je

bezpečnostní profil vakcín, který

přispívá k nadměrné

úmrtnosti. Britský kardiolog

Dr. Aseem Malhotra

vystoupil na nejsledovanější

americké televizní stanici FoxNews v pořadu Laury Ingraham, aby

informoval o vedlejších účincích covidových „vakcín“ a požadoval

trestní zodpovědnost manažerů farmaceutických firem.

Laura Ingraham: Dvakrát očkovaný britský kardiolog, který říká, že

byl jedním z prvních, kdo dostal vakcínu od Pfizeru, doktore

Malhotro, je skvělé vidět vás dnes večer. jaká je vaše reakce na to, co

generální ředitel Pfizeru nechtěl odpovědět v tom bizarním

rozhovoru (pozn. ten najdete dále v textu), který byl ve skutečnosti

jednosměrným rozhovorem s reportéry Rebel News.

Dr. Malhotra: Dobrý večer, Lauro. No, myslím, že předtím, než o tom

budeme diskutovat, si musíme položit otázku, proč se vůbec na to

ptáte. Víte, že jsem na to narážel na začátku, máme co do činění s
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jedním z nejhůře účinných farmakologických zásahů s nejhorším

bezpečnostním profilem, který se stal nejvýnosnějším v historii

medicíny, a to skutečně shrnuje systémové selhání, které stojí za

tím, proč jsme se dostali do této fáze.

Již dříve jsem to popsal jako pravděpodobně největší chybu

lékařské vědy, které jsme byli za našeho života svědky, a to z

toho důvodu, že nám byla tato myšlenka prodána. Byl jsem dvakrát

napíchnut, to jste řekla správně, dvě dávky vakcíny Pfizer velmi brzy

v lednu 2021 a pak dokonce jsem šel do Good Morning Britain,

abych se pokusil pomoci řešit váhání s vakcínami, protože víte, že v

medicíně jsou vakcíny synonymem pro bezpečné a účinné. Všichni

jsme věřili, že tato vakcína bude stejně účinná jako jiné vakcíny, které

jsme používali, a nakonec, když jsme ji začali velmi rychle zavádět,

jsme zjistili, že nezastavila přenos, že nemá velký vliv na

zastavení infekce, a pokud jde o účinnost, moje vlastní analýza

zjistila, že určitě během vlny Delta musíte očkovat stovky, ne-li tisíce

lidí v závislosti na věku, abyste zabránili jednomu úmrtí jako

nejlepšímu scénáři.

Ale co je na tom všem nejznepokojivější, Lauro, nejhorší aspekt

toho všeho je bezpečnostní profil. Takže re-analýza publikovaná

ve vlastních studiích společností Pfizer a Moderna zjistila, že míra

závažných nežádoucích účinků a mluvíme o hospitalizaci postižení,

které mění život, byla nejméně 1 z 800, která byla replikována v

reálném světě. Norsko uvedlo údaj 1 z 926, pravděpodobně opět

podhodnocený, protože to je jen v prvních několika měsících po

vakcíně. A nyní máme údaje, které ukazují, že několik měsíců po

vakcíně je pravděpodobné, že očkování mRNA způsobuje lidem

infarkty a srdeční zástavy. Můj vlastní otec zemřel šest měsíců po

druhém vpichu, a když jsem o tom psal v odborném časopise, bylo

uznáno, že je zde pravděpodobná možnost, takže máme co do činění

s něčím opravdu zcela mimořádným a otázka zní: Je velmi těžké
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uvěřit, vzhledem k této nezávislé reanalýze, že to nevěděli, že i kdyby

to věděli, tak to, co víme z historie, Lauro, musíme přijmout a

pochopit to od základu.

Víte, že tyto farmaceutické společnosti mají povinnost produkovat

zisk pro své akcionáře, nemají zákonný požadavek poskytnout ti

nejlepší léčbu a skutečné skandály spočívají v tom, že regulační

orgány nedokážou zabránit pochybení ze strany

farmaceutického průmyslu a že lékaři akademické instituce

a lékařské časopisy se spolčují s průmyslem za účelem

finančního zisku. Ale když se podíváte, od té doby, co byly tyto

takzvané zločiny spáchány, se nic nezměnilo v systémovém zákoně,

aby se to neopakovalo, mnoho z těchto společností nakonec vydělalo

na marketingu a prodeji těchto podvodných léků v minulosti více než

na pokutách, nikdo nebyl propuštěn, nikdo nepřišel o práci, a

musíme vytvořit systém, Lauro, kde pokuty musí být tak vysoké, že

těmto společnostem hrozí bankrot a že vedoucím pracovníkům může

potenciálně hrozit trest odnětí svobody.

Laura Ingraham: Dovolte mi, abych vám skočila do řeči, myslím, že

jste uhodil hřebíček na hlavičku, bohužel musíme končit, ale myslím,

že to musí být mnohem víc než peníze, protože oni mají spoustu

peněz. Myslím si, že v určitém okamžiku musí existovat trestní

odpovědnost, pokud jste věděli, že takzvaný lékařský zákrok, který

vaše společnost prosazuje, způsobí lidem škodu nebo může způsobit

škodu značnému počtu lidí, aniž by to mělo velmi skutečně nějaký

měřitelný přínos.

Dr. Malhotra: Jedna věc, myslím, že bychom neměli zapomínat, ale

je tu spousta lidí poškozených vakcínou, musíme se o ně také starat a

jednat s nimi, je to opravdu hrozné, jak byli umlčeni, a myslím, že

jedna z věcí, kterou může Pfizer CEO udělat, aby se možná trochu

vykoupil z toho všeho, je říct, že bude dávat značnou část svých zisků

na pomoc při léčbě poškozených vakcínou a dělat výzkum poškození

vakcínami.
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Laura Ingraham: To je výborný postřeh, protože je spousta lidí, které

osobně znám a kteří jsou poškozeni z přeočkování nebo

vícenásobného očkování. Doktore Malhotro děkuji vám za rozhovor.

Konfrontace ředitele Pfizeru na WEF v Davosu.

Reportéři Rebel News zastihli ředitele Pfizeru, Alberta Bourlu, v

ulicích Davosu a položili mu otázky, na které by se ho měla ptát

mainstreamová média.

V britské BBC konečně přiznali, že genové injekce přispívají k
nadměrné úmrtnosti.

Tak kdypak se k tomuto přiznání odhodlá ČT žumpa, která injekce –

podobně jako celý mainstream – propagovala? A co všichni, kdo u

nás nutili odpůrce experimentálních injekcí pod výhružkami a za

současného porušování Ústavy k aplikaci těchto nebezpečných látek?

Budou někdy souzeni? Omluví se? Ne, nedělám si iluze, jde o

bezpáteřní jedince, loutky, které jen konaly tak, jak jim jejich

loutkovodiči diktovali, takže nic podobného nelze očekávat. A systém

zřejmě i nadále bude na jejich straně.

V některých evropských zemích velmi razantně vzrostla

nadúmrtnost, mnohde jsou čísla natolik vysoká, že vyšší byla

naposledy na konci druhé světové války. Podobný problém nyní

sužuje například Německo, ale i ve Velké Británii jsou čísla úmrtnosti

mnohem vyšší než obvykle.

„Covidové vakcíny mRNA pravděpodobně přispěly k

nadměrné úmrtnosti,“ řekl renomovaný britský kardiolog Aseem

Malhotra pro BBC. „Mohou vést ke kardiovaskulárním

onemocněním,“ vysvětlil.

Malhotra dodal, že vyzval k pozastavení očkovací kampaně až

do vyšetřování. Řekl také, že jeho vlastní otec pravděpodobně

zemřel na vakcínu Pfizer, a že své poznatky publikoval ve vědeckém

https://www.nespokojeny.cz/zemreli-nahle-zapomente-nejen-evropa-ma-obrovskou-nadumrtnost-obyvatel/


5/5

časopise.

Kardiolog se odvolával na nedávnou analýzu studií vakcín

společností Pfizer a Moderna, které ukazují, že u očkovaných jedinců

je pravděpodobnější, že budou mít vážné vedlejší účinky. Studii dříve

nazval ‚kouřící pistolí‘.

„Je nejvyšší čas přestat s očkováním, aby úřady a odborníci mohli

analyzovat data,“ řekl.

„Mohu říci, že vše se točí kolem rizik srdečních problémů

způsobených mRNA vakcínami,“ uvádí v reakci na video neurolog

Jan Bonte. „A ta sněhová koule je stále větší a větší.“

Pokud se již podobná informace dostala na mainstream, může to být

znamením, že se vše začíná obracet. V mnoha zemích začalo

vyšetřování covidových zločinů a přímo v USA, kde byla celá

plandemie osnována, již probíhá vyšetřování Fauciho a jeho

kumpánů.

Důkazy o celém podvodu se tedy množí a je jen otázkou času, než

bude další zatajování faktů neudržitelné…
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